
Interpelacja z dnia 31 maja 2024

Szanowny Panie Burmistrzu, 

z uwagi na ogromne zainteresowanie korzystaniem z obiektów sportowych, zwracam się z prośbą o wydłużenie
godzin otwarcia Orlików do 22:00 w czasie letnim. Sporo młodych Mieszkańców chciałoby aktywnie spędzać czas,
niestety z uwagi na zajętość boisk jest to niemożliwe. 

Liczę również na pozostawienie otwartych Orlików zimą, tak aby Mieszkańcy mieli możliwość używać obiekty
gminne cały rok. 

Z poważaniem 
Magdalena Cłapińska
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